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Pani

Marta Grzeszczyk

Radna

Rady Miejskiej w Łodzi

Odpowiadając na interpelację Pani Radnej, złożoną w dniu 5 kwietnia 

2023 r., w sprawie remontu ul. Dennej informuję, że przedmiotowa ulica była 

planowana do realizacji, niemniej jednak z uwagi na ograniczone możliwości 

finansowe Miasta, działania nie zostały podjęte. 

Zaznaczam, że liczba potrzeb infrastrukturalnych jest bardzo duża, dlatego 

też ich realizacja jest procesem wymagającym rozłożenia w czasie. 

Do czasu zgromadzenia środków potrzebnych do przebudowy, przedmiotowa 

ulica pozostaje w bieżącym utrzymaniu Zarządu Dróg i Transportu. 

Wojciech ROSICKI




